
Spørgsmål fra deltagerne til Hovedbestyrelsen på Generalforsamlingen d. 

27.02.23 
Svarene er skrevet i kursiv 

 
- Er der tanke om at lave en midtvejsevaluering af den 

organisationsændring? 
- Sekretariatet laver i samarbejde med Hovedbestyrelsen evalueringer i 

løbet af de første par år med den nye struktur 

 
- Ligger der en opgave i den lokale afdeling eller i centralorganisationen 

for at rekruttere nye medlemmer? Spørgsmålet er stillet ud fra en 
forudsætning om, at det medføre en reduktion i medlemstallet. 

 
- Haveselskabet såvel sekretariat som afdelinger arbejder løbende med 

rekruttering og fastholdelse af medlemmer. Hovedbestyrelsen deler 
ikke opfattelsen af, at den nye struktur vil medføre en reduktion i 

medlemstal. Tvært imod er hensigten ved at komme tættere på 
medlemmerne, at det vil medføre en fremgang i medlemstal. 

- Kan man forstille sig en model, hvor indtægterne lægge i afdelingerne 
og overføre medlemsindtægter til moderselskabet? Altså en mere 

klassiske forbundsstruktur? 
- Haveselskabet har aldrig været et forbund, og det ligger ikke i kortene 

at overgå til denne struktur 

 
- Er der lavet et forecast på hvor mange lønkroner, som der skal bruge 

ekstra i hovedselskabet på denne organisationsændring? 
-  

- Der er ikke lavet et forecast, det vil indgå som en (stor) opgave i 
rækken af opgaver, der løses i sekretariatet 

 
- Er der overvejet, hvor stort arbejde der vil være i form af koordinering 

og konkurrence imellem arrangementer i hovedstadsområdet? 
-  

- Hovedbestyrelsen anerkender, at der vil blive et større 
koordineringsarbejde i hovedstadsområdet. 

 


